

## Disclosure on Completion of Acquisition إفصاح عن إتمام عملية استحواذ

Alpha Dhabi Holding PJSC Date: 27 Nov 2025

شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع التاريخ: 27 نوفمبر 2025

Esteemed Disclosure and Compliance Department / Operations and Oversight Department Abu Dhabi Securities Exchange H.E. Mr. Abdulla Salem Al Nuaimi

السادة قسم الإفصاح و الإمتثال / إدارة العمليات و الرقابة

CEO

سوق أبوظبي للأوراق المالية سعادة السيد/ عبدالله سالم النعيمي الرئيس التنفيذي

Abu Dhabi, UAE

أبوظبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

## Subject: Disclosure on Completion of Acquisition of Shares in NMDC **Group PJSC**

## الموضوع: إفصاح عن إتمام عملية استحواذ على أسهم في شركة NMDC Group **PJSC**

Dear ADX Chief Executive Officer

السيد الرئيس التنفيذي لسوق ابوظبي للأوراق المالية المحترم،

Alpha Dhabi Holding PJSC (the "Company") hereby notifies the Abu Dhabi Securities Exchange that through certain of its wholly owned subsidiaries, has completed the acquisition of 82,495,892 ordinary shares in NMDC Group PJSC ("NMDC" or the "Target Company") from Abu Dhabi Ports PJSC (the "Seller"), through a block trade, for a total consideration of AED 1.6 Billion

تود شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع ("الشركة") أن تُخطر سوق أبوظبي للأوراق المالية أن من خلال بعض الشركات التابعة والمملوكة لها بالكامل قد تم استكمال عملية استحواذ على عدد 82,495,892 سهم عادي في شركة NMDC Group PJSC (ويُشار إليها بـ "الشركة المستهدفة" أو "NMDC")، وذلك من شركة أبوظبي للموانئ ش.م.ع ("البائع") عبر صفقة كبيرة، وبقيمة إجمالية قدرها 1.6 مليار درهم إماراتي.

This acquisition represents 9.77% of NMDC's issued share capital. This acquisition results in raising Alpha Dhabi Holding PJSC's ownership interest in the Target Company to 76.68%.

ويمثل هذا الاستحواذ نسبة 9.77% من رأس المال المُصدر لشركة NMDC. ويُسفر هذا الاستحواذ عن رفع حصة شركة ألفا ظبى القابضة ش.م.ع إلى نسبة قدرها 76.68% في الشركة المستهدفة

The Company confirms that this transaction has now been fully executed and completed, and that all related procedures have been finalized.

وتؤكد الشركة أن الصفقة قد تم تنفيذها بالكامل وتم الانتهاء من جميع إجراءاتها بنجاح.

The financial effect of this acquisition shall be reflected in the Company's financial statements for the relevant reporting period, in accordance with applicable accounting standards.

وسيتم عكس الأثر المالي لهذه الصفقة في البيانات المالية للشركة عن الفترة ذات الصلة، وفقاً للمعايير المحاسبية المطبقة.

The Company affirms that this disclosure is being made in compliance with the disclosure and transparency requirements of ADX and the Securities and Commodities Authority

وتؤكد الشركة أن هذا الإفصاح يتم وفقاً لمتطلبات الإفصاح والشفافية المعتمدة لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة الأوراق المالية والسلع.

Respectfully submitted

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Eng. Hamad Al Ameri **Authorized Representative** المهندس/ حمد العامري الممثل المفوض



Copy to: H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority (SCA) Abu Dhabi, UAE



نسخة إلى: سعادة وليد سعيد عبد السلام العوضي الرئيس التنفيذي هيئة الاوراق المالية والسلع أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة